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Protokół Nr LXX.2023 

z LXX Sesji Rady Miejskiej w Pilawie 

z dnia 21 września 2023 r. 

Sesja trwała od godziny 14:00 do godziny 14:45 

 

 

Ad. 1 Otwarcie Sesji. 

 LXX Sesję Rady Miejskiej w Pilawie otworzyła i poprowadziła Przewodnicząca Rady 

Miejskiej Pani D. Niemiec-Jóźwicka. Przewodnicząca powitała wszystkich zebranych na sesji, 

Burmistrza Miasta i Gminy Pilawa Panią A. Łubian, Sekretarza Panią M. Śniegucką, Skarbnika Panią 

J. Szostak, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, sołtysów i przewodniczących rad 

mieszkańców oraz radnych Rady Miejskiej w Pilawie. 

 

Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Pilawie Pani D. Niemiec-Jóźwicka stwierdziła 

prawomocność obrad. W Sesji uczestniczyło 12 radnych, nie było radnego K. Gawrysia, M. 

Jarosławskiego i M. Saganka. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad LXX Sesji Rady Miejskiej w Pilawie: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Pilawa na 2023 

rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Pilawa na lata 2023-2037. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Pilawa. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

społecznych z mieszkańcami Miasta i Gminy Pilawa. 

7. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

9. Wnioski i oświadczenia radnych. 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie sesji.  

 

Ad. 3 Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Pilawa na 

2023 rok. 

 Skarbnik Miasta i Gminy Pilawa Pani J. Szostak poinformowała, że w projekcie uchwały 

proponowane są następujące zmiany budżetu Miasta i Gminy Pilawa: 

1) Po stronie dochodów zwiększa się plan dochodów do wysokości wpływów. 

2) Po stronie wydatków: 

 Wprowadza się dotację dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Pilawie na kwotę 8.000,00 zł 

– jest to dotacja na dofinansowanie realizacji zadania pn. Zakup instrumentów 

muzycznych dla Orkiestry OSP w Pilawie. Wartość całego zadania to 57.230zł z czego 

8000 zł z budżetu gminy. 



2 

 

 W dziale Rodzina zwiększa się wartość środków na realizację projektu „Aktywni na rynku 

pracy - żłobek samorządowy w Gminie Pilawa” o kwotę 21.404,82 zł 

 W dziele Kultura fizyczna zwiększa się wartość zadania pn. „Modernizacja infrastruktury 

sportowej na stadionie miejskim w Pilawie” o kwotę  5.000,00 zł 

 dokonuje się zmian w planie wydatków w celu prawidłowej realizacji zadań. 

 Natomiast w Wieloletniej Prognozie Finansowej nastąpiła zmiana Wykazu Przedsięwzięć 

poprzez wprowadzenie przedsięwzięcia pn. Strategia Rozwoju Miasta i Gminy Pilawa. Strategia 

znajduje się w tym roku w budżecie, ale w związku z tym, że będziemy te środki wydatkować w 

przyszłym roku robimy z tego przedsięwzięcie. Dodatkowo zwiększamy wartość środków zgodnie 

ze zmianami w budżecie na zadaniu „Aktywni na rynku pracy - żłobek samorządowy w Gminie 

Pilawa”.  

 Wobec braku pytań Przewodnicząca Rady Miejskiej w Pilawie Pani D. Niemiec-Jóźwicka 

poddała pod głosowanie projekt uchwały nr LXX.460.2023 w sprawie wprowadzenia zmian w 

budżecie Miasta i Gminy Pilawa na 2023 rok. 

 Uchwała została podjęta jednogłośnie. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

 

Ad.4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Pilawa na lata 2023-2037. 

 Wobec braku pytań Przewodnicząca Rady Miejskiej w Pilawie Pani D. Niemiec-Jóźwicka 

poddała pod głosowanie projekt uchwały nr LXX.461.2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Pilawa na lata 2023-2037. 

 Uchwała została podjęta jednogłośnie. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

Ad.5 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Pilawa. 

 Insp. ds. budownictwa Pan S. Duchna poinformował, że podstawą podjęcia prac nad 

przedstawioną zmianą Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i 

Gminy Pilawa była uchwała Rady Miejskiej z dnia 18 sierpnia 2022 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany tego Studium. Granica obszaru objętego zmianą Studium obejmuje teren o 

łącznej powierzchni ok. 1,26 ha i jest położony w północno-wschodniej części miasta Pilawa, 

oznaczony w ewidencji gruntów i budynków nr 565/31, 566/3, 570/36, 574/7. W bezpośrednim 

sąsiedztwie tych działek mieści się m.in. firma FOL - PLAST Zawadka - producent opakowań 

foliowych oraz Zakład Gospodarki Komunalnej. W obecnie obowiązującym Studium przeznaczenie 

tego terenu to: teren zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej, teren zabudowy mieszkaniowej 

jednorodzinnej, teren zabudowy usługowej. Z uwagi na planowaną rozbudowę zakładu FOL-PLAST 

niezbędne jest podjęcie niniejszej uchwały, która poprzez wprowadzenie w Studium na 

przedmiotowych działkach przeznaczenia PU, tj. teren obiektów produkcyjnych, składów i 

magazynów, teren zabudowy usługowej, umożliwi realizację kolejnych zamierzeń planistycznych 

wobec obszaru objętego zmianą Studium, a tym samym dalszy rozwój firmy działającej od wielu lat 

na terenie naszego miasta. Projekt zmiany Studium przygotowano w trybie ustawy o planowaniu i 

zagospodarowaniu przestrzennym. W trakcie prowadzonej procedury, przy sporządzeniu projektu 

zmiany Studium, uzyskano wszystkie wymagane przepisami uzgodnienia i opinie. Projekt zmiany 

Studium wraz z prognozą oddziaływania na środowisko został wyłożony do publicznego wglądu.  

W trakcie wyłożenia zmiany Studium odbyła się dyskusja publiczna nad przyjętymi rozwiązaniami w 

projekcie zmiany Studium oraz prognozy oddziaływania na środowisko, zapewniając tym samym 

możliwość udziału społeczeństwa i stworzenie społeczeństwu możliwość zgłoszenia uwag do 

przedłożonych do wglądu dokumentów. W wyznaczonym terminie, tj. do 15 września 2023 r. nie 

wpłynęły żadne uwagi dotyczące projektu zmiany studium oraz prognozy oddziaływania na 

środowisko. Z uwagi na planowaną w kolejnym etapie zmianę miejscowego planu dla tego terenu, co 
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umożliwi rozbudowę i rozwój istniejącego zakładu, niezbędne jest uchwalenie przedstawionej 

Państwu zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i 

Gminy Pilawa dla tego terenu. 

 Wobec braku pytań Przewodnicząca Rady Miejskiej w Pilawie Pani D. Niemiec-Jóźwicka 

poddała pod głosowanie projekt uchwały nr LXX.462.2023 w sprawie uchwalenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Pilawa. 

 Uchwała została podjęta jednogłośnie. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

 

Ad.6 Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

społecznych z mieszkańcami Miasta i Gminy Pilawa. 

 Sekretarz Miasta i Gminy Pilawa Pani M. Śniegucka poinformowała, że projekt uchwały ma 

na celu dokonanie upoważnienia ustawowego zawartego w art. 5a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie gminnym, który to przepis upoważnia Radę do określenia zasad i trybu przeprowadzania 

konsultacji z mieszkańcami gminy. Dotychczas obowiązująca uchwała Rady Miejskiej z dnia 25 

marca 2003r. w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami dawała możliwość 

przeprowadzania konsultacji jedynie w firmie zebrań z mieszkańcami. Projekt nowej uchwały zapewni 

procedurze konsultacji wykorzystania wszystkich dostępnych środków i metod komunikowania 

zwłaszcza za pomocą Internetu i metod zakładających wykorzystanie elektronicznych środków 

porozumiewania się na odległość. Uchwała jest ważnym krokiem upowszechniania konsultacji, jako 

formy udziału mieszkańców w decydowaniu o sprawach ważnych dla Gminy. 

 Wobec braku pytań Przewodnicząca Rady Miejskiej w Pilawie Pani D. Niemiec-Jóźwicka 

poddała pod głosowanie projekt uchwały nr LXX.463.2023 w sprawie określenia zasad i trybu 

przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Miasta i Gminy Pilawa. 

 Uchwała została podjęta jednogłośnie. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

 

Ad.7 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 Uwag do protokołu nie zgłoszono. Protokół został przyjęty 11 głosami za przy jednym 

wstrzymujący. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 8 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

 Burmistrz Miasta i Gminy Pilawa poinformowała, że zawsze między sesjami realizowana jest 

bieżąca działalność. W tym czasie podjęła dwa zarządzenia w sprawie zmian w budżecie gminy.  

W jednym przypadku była to kwota 27.433zł – były to zmiany w ramach jednego działu w celu 

prawidłowej realizacji zadań, w drugim przypadku kwota 10.193,44 zł również były to zmiany w 

ramach jednego działu budżetu również w celu realizacji bieżących zadań.  

 Natomiast w sprawach zamówień publicznych w tym czasie przede wszystkim otworzyliśmy 

przetarg na realizację zadania związanego z przebudową drogi gminnej w Łucznicy. Wpłynęły trzy 

oferty, najtańsza oferta najtańsza z ceną 860 905,29zł. Ogłosiliśmy informację o wyborze oferty 

najkorzystniejszej. Trwają czynności zmierzające do zawarcia umowy z wykonawcą, którym będzie 

Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów Sp. z o.o. z Mińska Mazowieckiego. Otworzyliśmy również 

przetarg na realizację zadania pn. „Zagospodarowanie przestrzeni publicznej przed dworcem PKP w 

Pilawie”. Wpłynęły 3 oferty, najtańsza z ceną 1 979 570,82zł, trwa analiza ofert. Otwarto przetarg na 

realizację zadania pn. „Przebudowa, rozbudowa i nadbudowa budynku Urzędu Miasta i Gminy w 

Pilawie wraz z obiektami towarzyszącymi – Dostawa wraz z montażem umeblowania i wyposażenia 

pomieszczeń”. Wpłynęły 2 oferty, najtańsza z ceną 1 261 913,84zł, trwają czynności zmierzające do 

wyboru oferty najkorzystniejszej. Wyznaczyliśmy termin do uzupełnienia dokumentów 

podmiotowych środków dowodowych. 

Kolejne działanie dotyczy „Modernizacji infrastruktury sportowej na stadionie miejskim w Pilawie” – 

jest to zadanie, na które mamy dofinansowanie z Samorządu Województwa Mazowieckiego w 

wysokości 300.000 zł Po trzech przetargach, w których nie wyłoniliśmy wykonawcy, bo nikt się nie 
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zgłosił. W trybie zamówienia z wolnej ręki przeprowadzono negocjacje z wykonawcą – firmą MAT-

USB Ślusarstwo-Betoniarstwo Krzysztof Matryba i wynegocjowano cenę 489 900,94zł. Trwają 

czynności zmierzające do zawarcia umowy. Kolejne zadanie dotyczy „Rozbudowy i przebudowy 

Publicznej Szkoły Podstawowej w Gocławiu – etap II i etap III”. Został wybrany wykonawca – firma 

Budi-Tech Wojciech Bartniczak za kwotę 7 917 094,58 zł. Trwają czynności zmierzające do zawarcia 

umowy na realizację zadania. Dodatkowo zawarto umowę na „Projekt budynku Domu kultury w 

Trąbkach”. Wybrany został wykonawca ZENERIS PROJEKTY Sp. z o.o. z ceną 124 845,00zł. 

Kolejna umowa to dotyczy zadania pn. „Program Cyfrowa Gmina” – System Elektronicznego Biura 

Obsługi Interesanta”. Wykonawcą jest firma NEFENI Sp. z o.o. z ceną 29 766,00zł. 

Otwarto trzeci przetarg na realizację zadania pn. „Wykonanie robót budowlanych na terenie wokół 

zabytkowego pomnika Ignacego Hordliczki w Trąbkach”. Za każdym razem była tylko jedna, ta sama 

oferta z ceną 587 679,71zł. Ponieważ mamy tam dużo mniejsze środki, kolejny przetarg 

unieważniliśmy. Uzgodniliśmy z Mazowiecką Jednostką Wdrażania Programów Unijnych wydłużenie 

terminu realizacji inwestycji. Za chwilę będziemy ogłaszać kolejny przetarg, jak nie wybierzemy, to 

realizacja będzie w przyszłym roku, więc to mamy zapewnione.  

Ogłosiliśmy również zapytanie ofertowe na realizację zadania pn. „Modernizacja skateparktu w 

Pilawie”. Radni będąc na komisji widzieli, że on jest nieczynny. Otwarcie tego zapytania mamy 22 

września 2023 r.  

 W czasie od ostatniej sesji pojawił się kolejny program Rządowego Funduszu Polski Ład: 

Programu Inwestycji Strategicznych. Można było złożyć wniosek na „Modernizację oświetlenia 

zewnętrznego na terenie Miasta i Gminy Pilawa.” Złożyliśmy taki wniosek na kwotę dofinansowania 

1.395.360zł. Gdybyśmy otrzymali te środki to chcielibyśmy zmodernizować oświetlenie uliczne w 

całej gminie. W ramach zaplanowanego zakresu robót wymienionych zostanie 918 starych nie 

energooszczędnych opraw oświetleniowych na nowe energooszczędne oprawy LED z możliwością 

zdalnego sterowania bez dodatkowej modyfikacji oprawy i posiadające jednocześnie określone 

certyfikaty.  Zadaniem chcielibyśmy objąć wszystkie miejscowości. Ma nadzieję, że ten wniosek 

uzyska dofinansowanie.  

 W czasie od ostatniej Sesji odbyły się Dożynki Gminne. W tym roku odbyły się one w 

Trąbkach. Ci, którzy byli mogą potwierdzić, że dożynki były bardzo dobrze przygotowane i 

oczywiście udały się. Pogoda była piękna, ludzi było bardzo dużo. Chce bardzo serdecznie 

podziękować wszystkim osobom, które w różny sposób przyczynili się do organizacji tych dożynek. 

Oczywiście duże podziękowania należą się Dyrektorowi MGOK Pani S. Zakrzewskiej, pracownikom 

MGOK, Biblioteki, Urzędu, bo większość tych zadań została zrealizowana przez nich. Burmistrz 

podkreśliła bardzo duże zaangażowanie Sołtysa wsi Trąbki Pani K. Sucheckiej, Rady Sołeckiej, Koła 

Gospodyń Wiejskich z Trąbek, bo szereg dekoracji, które również można było zobaczyć na terenie 

miejscowości, było wykonane przez mieszkańców Trąbek. Miło, że ludzie się tak angażują, bo 

rzeczywiście wtedy ta współorganizacja jest zdecydowanie łatwiejsza. Ogromne zaangażowanie 

wykazali nasi radni Pani A. Bujwid i Pan K. Gano, którzy zarówno przed dożynkami, jak i po 

dożynkach pomagali w przygotowaniach, później w sprzątankach. Na ręce radnego G. Zakrzewskiego 

dziękuje jemu i Orkiestrze Dętej w Trąbkach za oprawę Mszy św. oraz przeprowadzenie w 

muzycznym marszu całej delegacji z Kościoła na stadion. Ogromne podziękowania należą się 

wszystkim sołtysom, przedstawicielom poszczególnych sołectw, bo stanęli na wysokości zadania, 

były wspaniałe chleby, piękne wieńce dożynkowe, które przynieśli na dożynki. Wiadomo, że jest to 

wysiłek, mamy tego świadomość, stąd tym bardziej bardzo wszystkim Państwu dziękuje. Nie zabrakło 

nam delegacji, wszyscy z nami byli. Ogromne podziękowania również dla Kół Gospodyń Wiejskich, 

ponieważ wszystkie spożywcze namioty były przygotowane przez poszczególne koła gospodyń, 

dzięki temu mieszkańcy mogli korzystać i spędzić tam miło całe popołudnie. Zdaje sobie sprawę, że 

jest to ogromy wysiłek dla KGW i dużo pracy. Myśli, że wszystkim się opłacało, mieszkańcy byli 

zadowoleni, a ma nadzieję, że nie zostało to co było przygotowane, bo można było pewne koszty 

sobie zwrócić. Bardzo serdecznie za to dziękuje. Burmistrz podziękowała również przedstawicielom 

straży, bo nasze służby wspierają to działanie w mniejszym lub większym stopniu i zawsze są na 

miejscu. Podziękowała przedstawicielom poszczególnych sołectw za program artystyczny. Było 

bardzo miło, bo dożynki są szczególną uroczystością, która integruje naszych mieszkańców i jak się 
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okazuje, to talenty artystyczne naszych mieszkańców można było podziwiać. Zarówno dzieci szkolne 

dały przedstawienie, jak też fajne występy przygotowane były przez część kół gospodyń wiejskich, 

którzy również się zaangażowali i chcieli pochwalić się przed mieszkańcami. To co było takie miłe, że 

w Trąbkach ludzie potrafią się bawić, nie czekają na ciemno, tylko już w ciągu dnia korzystają z 

muzyki, z tego, że już mogą się bawić i to było sympatyczne. Sołtys Pani K. Suchecka znalazła sobie 

wielu sponsorów, żeby wsparli w działaniach te dożynki. Nam też się udało od kilku osób uzyskać 

dofinansowanie, największe było z Huty, dostaliśmy 8.000 zł, dzięki temu mogliśmy  te wszystkie 

atrakcje dla dzieci zrobić  za połowę ceny, co było dużo dla rodziców i jak się okazuje kolejki były 

cały czas, więc było to dla nas ogromne wsparcie. Jak każdego roku współorganizatorem i jednostką 

współfinansującą to zadanie jest Samorząd Województwa Mazowieckiego, Marszałek Pani J.E. 

Orzełowska mimo, że sama nie była na tych dożynkach, o Pilawie nie zapomniała, dostaliśmy 35.000 

zł wsparcia na dożynki, dzięki temu mogliśmy sobie pozwolić na sfinansowanie głównych zespołów, 

które występowały. Burmistrz podziękowała przewodniczącemu Samorządu Mieszkańców za 

obecność przedstawicieli Miasta Pilawa, co prawda nie z wieńcem a z koszem. Oznajmiła, że cieszy 

się, że było nas tak dużo i ma nadzieję, że to będzie miłe wspomnienie dla naszych mieszkańców. 

 Burmistrz poinformowała, że w tym tygodniu odbyło się otwarcie drogi powiatowej w 

miejscowości Puznówka. Zadanie to realizował Powiat Garwoliński w ramach środków, które uzyskał 

z Polskiego Ładu. Wykonane zostało ponad 2 km drogi za kwotę ponad 5 mln zł. Możemy się z tego 

cieszyć, ponieważ ta droga była już w stanie wymagającym określonych działań. Może nie wszystko 

zostało tam zrobione, bo liczyliśmy jeszcze na przełożenie chodnika, który kiedyś gmina Pilawa 

robiła, ale już nie wystarczyło im pieniędzy, stąd na ten moment to zostało, ale program był napięty, 

droga jest dobrze zrobiona, rowy też zostały w dużej mierze wyczyszczone. Pan Starosta M. Walicki 

przyłożył się do tego, że naszą drogę wybrał do tego programu. Burmistrz oznajmiła, że bardzo się z 

tego cieszy i  bardzo za to dziękuje.  

Radny M. Zawadka zapytał czy projekcie modernizacji oświetlenia ulicznego, czy jest tylko 

modernizacja, czy dopuszcza się budowę nowych linii? 

Burmistrz odpowiedziała, że nie dopuszcza budowy żadnych nowych linii. Jest to tylko 

wymiana lamp, nie ma wysięgników, nie ma opraw, jest tam bardzo ściśle określony zakres tego 

zadania.  

Więcej pytań do sprawozdania nie było. 

 

Ad. 9 Wnioski i oświadczenia radnych. 

 Wniosków i oświadczeń nie zgłoszono. 

 

Ad. 10 Sprawy różne. 

 Radna A. Piętka w imieniu swoim i mieszkańców wsi Żelazna podziękowała Burmistrzowi 

oraz Dyrektorowi MGOK wraz z pracownikami za zorganizowanie pikniku  mieszkańcy i wszyscy, 

którzy byli na tym pikniku. Podziękowała z finansowanie, bo mieszkańcy sam nie daliby rady.  

Burmistrz oznajmiła, że zapomniała powiedzieć o pikniku w Żelaznej. Radna – Sołtys wsi 

Żelazna Pani A. Piętka wystąpiła do nas z propozycją zorganizowania takiego pikniku. Bardzo dużo 

mieszkańców zaangażowało się w ten piknik, była zaskoczona, że aż tak wyszło dobrze. Pani Sołtys 

świetnie poradziła sobie z prowadzeniem. W ciągu tygodnia założone zostało Koło Gospodyń 

wiejskich i tacy zafascynowani byli ci mieszkańcy, że tyle im się udało, że nam się podobało, było to 

bardzo miłe i sympatyczne. Ze swojej strony wsparliśmy nieco finansowo, ale gro rzeczy było 

zrobione przez miejscowość, przy czym wszystko sobie samo zorganizowali. Burmistrz pogratulowała 

Pani Sołtys, podziękowała z organizację pikniki i stwierdziła, że było przesympatycznie. Było też 

dużo osób i było widać jak bardzo mieszkańcom Żelaznej było to potrzebne, bo pewnie ostatni taki 

piknik był kilka lat temu. Cieszy się, że mogła tam być.  

 Sołtys wsi Trąbki Pani K. Suchecka poinformowała, że w Trąbkach odbyło się sprzątanie 

świata. Niestety śmieci było dużo, sprzątany był również parking przy rondzie w Lipówkach, bo 



6 

 

mimo, że to już nie Trąbki a Lipówki, to raziło to w oczy, stąd mieszkańcy postanowili posprzątać ten 

teren. Zajęło to 2 godziny, a nie było zrobione nawet połowę. Jest tam strasznie dużo śmieci, nie ma 

żadnych koszy. Wie, ze jest to teren GDDKiA, ale czy można prosić o kolejne pismo do GDDKiA, bo 

podobno już jakieś pisma były tam wysyłane i GDDKiA nic tam nie robi. Może w jakkolwiek sposób 

próbować ten problem rozwiązać. Zebranych zostało w tym miejscu aż 30 worków śmieci.  

 Burmistrz odpowiedziała, że oczywiście ponowi pismo, natomiast Kierownik GDDKiA była u 

niej na spotkaniu, rozmawiały o tym, ale efekty żadnego nie widać.  

 Pani K. Suchecka podziękowała Pani Burmistrz za zorganizowanie dożynek gminnych. 

Podziękowała za pomoc, za to, ze można kultywować tę wspaniałą tradycję. Następnie wraz 

Przewodniczącym Samorządu Mieszkańców Os. Czechy wręczyła Pani Burmistrz kwiaty.  

 Burmistrz podziękowała i zaznaczyła że wkład Sołtysa i Przewodniczącego Samorządu 

Mieszkańców był niesamowicie duży, ich wkład było widać. Zdecydowanie łatwiej robić cokolwiek, 

jeżeli jest takie wsparcie od miejscowości.  

Przewodniczący Samorządu Mieszkańców Os. Czechy radny K. Gano dodał, że było ładnie 

pokazane że razem możemy dużo.  

 Radny T. Gałat powiedział że na drodze powiatowej Jaźwiny-Puznówka, na wysokości drogi 

serwisowej do Drukarni Ragus jest barierka zabezpieczająca przed wpadnięciem do rowu. Ta barierka 

jest rozgięta i może tam dojść do jakiś niebezpiecznych zdarzeń. Poprosił o zgłoszenie tego do 

zarządcy drogi. 

Burmistrz odpowiedziała, że prędkość należy dostosowywać do warunków, ale niezależnie od 

tego zostanie to zgłoszone. 

Radny M. Andrzejczyk powiedział, że zbliża się koniec roku, może są prowadzone lub będą 

jakieś rozmowy odnośnie ścieżki rowerowej w Lipówkach. Wie, że jest to połączone z drogą. Zapytał 

czy coś w tej sprawie się rozjaśniło? 

Burmistrz odpowiedziała, że na ostatniej sesji mówiła i pisała radnemu, że było spotkanie z 

przedstawicielami MZDW. Nie było głównego dyrektora, więc nasze spotkanie dotyczyło 

przebudowy drogi 805 od ronda w Lipówkach do Trąbek. Przypomniała, że niezależnie od tego, co 

Gmina zrobiła, czyli projektu ścieżki pieszo-rowerowej MZDW postanowił rozszerzyć ten projekt i 

realizowana jest dokumentacja na przebudowę całej drogi. Od ronda ma być ścieżka pieszo-rowerowa 

na tym fragmencie, cała jezdnia będzie poszerzona do 7 m. rowy będą czyszczone i utwardzane. 

Wjazdy na poszczególne posesje naprawią. Przedstawiciele MZDW zapowiedzieli, że kończą remont 

przed kościołem. Po dożynkach rozpoczęli remont drogi od kościoła do apteki. Natomiast na 

spotkaniu wnieśliśmy, żeby uwzględnili w przebudowie skrzyżowanie Czarnej Drogi z ul. Graniczną, 

żeby zamontowali tam sygnalizację świetlną, bo na rondo nie ma miejsca. Powiedziała na spotkaniu, 

że nie przyjmuje do wiadomości, że przed kościołem, czyli tu, gdzie w Trąbkach jest największy 

problem i największy ruch, z uwagi na kościół, szkołę, cmentarz, bloki, żeby to zostało. Wstępnie 

przyjęli to do realizacji, natomiast jest wyznaczone kolejne spotkanie, będzie narada techniczna, która 

prawdopodobnie będzie z udziałem Dyrektora MZDW, więc wtedy będziemy rozmawiać, bo z 

ostatniej rozmowy z Dyrektorem M. Chciałowskim wynika, że był ogłoszony przetarg na przebudowę 

całej drogi w Lipówkach z uwzględnieniem naszej ścieżki, ale chcieli też jezdnię zrobić od nowa, 

przebudować ją i z drugiej strony też chcą zrobić chodnik. Taką ma ostatnią informację, ma nadzieję, 

że na tym spotkaniu, które się odbędzie, będzie możliwość doprecyzowania szczegółów. To oznacza, 

że w tym roku, żadnej realizacji fizycznej zadania nie będzie, natomiast działania są prowadzone. 

Docieraliśmy do Pani Marszałek J.E. Orzełowskiej, żeby się tym zajęła, bo to bardzo długo trwa, stąd 

informacja, którą Pani Marszałek również przekazała. Bliższych szczegółów dowiemy się na naradzie 

technicznej w Warszawie.  

Radny M. Andrzejczyk podziękował za informację. Dodał, że na spotkaniu Dyrektor M. 

Chciałowski osobiście mu powiedział, że będzie w Lipówkach ścieżka rowerowa, gratulował tej 

ścieżki, ale nie powiedział kiedy ona będzie. Czeka na informacje po naradzie, widzi, że dużo osób 

jeździ rowerami i ze względów bezpieczeństwa ścieżka byłaby wskazana. 
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Burmistrz dodała, że też wyraziła swoje niezadowolenie, Robimy to już prawie dwa lata, 

wszystkie wytyczne Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich wypełniliśmy. MZDW ma świetny 

pomysł na przebudowę tej drogi, to jest bardzo dobre rozwiązanie, tylko nieco za późno, bo my już 

swoje zrobiliśmy, oczekiwaliśmy już teraz, bo takie były obietnice, że już w tym roku miało być 

budowane, w tej chwili mówi się o rozbudowie. Wie, z czego to wynika, przede wszystkim ścieżka 

pieszo-rowerowa, która jest usytuowana w miejscu istniejącego chodnika, wiadomo, że rów musi być 

przykryty, musi być wybudowana kanalizacja deszczowa, musi to być uzgodnione z Wodami 

Polskimi. Wszystko to rozumie ścieżka wychodzi zdecydowanie za nisko z uwagi na usytuowanie 

wjazdów i bram do posesji. Dopiero w tym roku się dopatrzyli, że wybudowanie ścieżki spowoduje, 

że nie będzie powiązania z jezdnią i trzeba jezdnie zdecydowanie obniżyć. Zapadła dobra decyzja, 

tylko nie w tym momencie. Zapadła decyzja, żeby doprojektować przebudowę drogi, łącznie z 

dodatkowym chodnikiem po drugiej stronie, który docelowo rozwiązałby problemy na tej jezdni, 

tylko, że z naszego punktu widzenia cały czas czekamy na samą realizację i z tego jesteśmy 

niezadowoleni, że to tak długo trwa. Tym bardziej, że wszystkie wytyczne do tej dokumentacji, którą 

opracowaliśmy i ją przekazaliśmy, dostaliśmy z MZDW. Kilkakrotnie był tu Dyrektor, jeździł, 

oglądał, wszystko było dobrze, a teraz dopatrzyli się, że jakby przebudować całą drogę, to 

rzeczywiście będzie to docelowe rozwiązanie, stąd uważa, że decyzja, tylko trochę za późno, bo to 

powinno być w odwrotnej kolejności. 

 

Ad.11 Zamknięcie sesji.  

 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej w Pilawie Pani  

D. Niemiec-Jóźwicka zamknęła LXX Sesję Rady Miejskiej w Pilawie. 

Protokołowała: E. Lemieszkiewicz 
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Dorota Niemiec-Jóźwicka 


